
Akademický senát Fakulty elektrotechniky a informatiky STU 

Zápisnica PAS č. 6/2017 

zo zasadnutia Predsedníctva AS FEI STU, ktoré sa konalo dňa 07.11.2017 o 13:00 hod. v  

zasadačke dekana 

Prítomní: členovia predsedníctva:  prof. Uherek, Ing. Hanic, doc. Rosinová, Bc.Tomčo 

Hostia: prof. Oravec, prof. Stopjaková, doc. Bittera, doc. Jančárik, Mgr. Miklovič, doc. 

Miklovičová, Ing. Vargic,  

Program: 

1. Otvorenie  
2. Aktuálne otázky FEI STU 
3. Informácia o voľbe predsedu a podpredsedu ŠČ AS FEI STU. 
4. Návrh na členov pracovných komisií za ŠČ AS FEI STU  
5. Reakreditácia ŠP II. stupňa štúdia 
6. Príprava rokovania AS FEI, ktoré sa uskutoční dňa 14.11.2017 

 - zmena zloženia disciplinárnej komisie FEI 
 - rozpočet FEI - nerozdelená dotácia, návrh na rozdelenie 
 - úprava dokumentu „Ďalšie podmienky prijímania na inžinierske štúdium na FEI 
     STU“ 

7. Rôzne 
8. Záver 

 

K bodu 1 – Otvorenie 

Rokovanie predsedníctva akademického senátu otvoril a viedol predseda AS FEI prof. Uherek. Privítal 

prítomných senátorov a hostí.  

K bodu 2 - Aktuálne otázky FEI STU  

Vzhľadom na nedávne zasadnutie PAS dňa 24.10.2017 bol bod 2 – Aktuálne otázky FEI STU vypustený 

 

K bodu 3 - Informácia o voľbe predsedu a podpredsedu ŠČ AS FEI STU 
 
Prof. Uherek prítomných oboznámil s výsledkami voľby predsedu a podpredsedu ŠČ AS FEI STU. Na 
zasadnutí ŠČ AS FEI STU konaného dňa 06.11.2017 boli zvolení všetkými hlasmi:  
 
Predseda ŠČ AS FEI STU – Ing. Hanic 
Podpredseda ŠČ AS FEI STU – p. Tomčo 
 
Zasadnutia sa zúčastnili všetci senátori ŠČ AS FEI STU. 
 
K bodu 4 - Návrh na členov pracovných komisií za ŠČ AS FEI STU  
 
V bode 4 vystúpil predseda ŠČ AS FEI STU, Ing. Hanic ktorý poznamenal, že senátori ŠČ AS FEI STU sa 
už rozdelili to jednotlivých komisií, presné rozdelenie bude zaslané všetkým senátorom ešte pred 



zasadnutím AS FEI STU. Prof. Uherek pripomenul, že v prípade absencie člena ŠČ AS FEI STU na 
cvičení počas zasadnutia AS FEI je potrebné to nahlásiť danému učiteľovi, ktorý by mal neúčasť 
ospravedlniť. V prípade problému sa majú senátori ŠČ AS FEI STU obrátiť na prodekana doc. Bitteru.  
 
K bodu 5 - Reakreditácia ŠP II. stupňa štúdia 
 
V bode 5 vystúpil predseda pedagogickej komisie AS FEI STU, doc. Jančárik, ktorý prítomných 
oboznámil s  termínom zasadnutia PK AS FEI STU na 07.11.2017 o 14 00, teda po rokovaní PAS FEI 
STU. Následne vystúpil doc. Bittera, ktorý vysvetlil potrebu podania reakreditácie pre 8 inžinierskych 
študijných programov k 31.08.2018. Po zasadnutí PK AS FEI STU bude zaslané stanovisko PK AS FEI 
STU všetkým senátorom.   

 

K bodu 6 - Príprava rokovania AS FEI, ktoré sa uskutoční dňa 14.11.2017 

Prof. Uherek oboznámil prítomných s plánovaným programom rokovania AS FEI STU na ktorom bude 

potrebné schváliť návrh nového zloženia disciplinárnej komisie, schváliť rozdelenie nerozdelenej 

dotácie na rok 2017 a schváliť Dodatok k dokumentu "Ďalšie podmienky prijímania na inžinierske 

štúdium na FEI STU". Následne prítomným prečítal navrhované nové zloženie disciplinárnej komisie. 

V diskusii vystúpil tajomník fakulty, Mgr. Miklovič a predostrel návrh na rozdelenie nerozdelenej 

dotácie vo výške 170 000 EUR. Z týchto peňazí vedenie fakulty navrhuje odmeniť pracovníkov, ktorý 

prispeli svojou prácou k lepším výkonom fakulty (24 000 EUR), časť investovať do rozvoja 

infraštruktúry fakulty - podľa aktuálnych potrieb a priorít (96 000 EUR) a časť peňazí použiť na 

predfinancovanie projektov, pri ktorých budú vynaložené výdavky až následne refundované (50 000 

EUR). 

Predsedníctvo AS FEI sa zhodlo na zasadnutí AS FEI dňa 14.11.2017 s programom: 

 
1. Otvorenie, privítanie hostí, schválenie programu, skrutátorov a overovateľov zápisnice  
2. Schválenie zápisnice z predchádzajúceho zasadnutia AS FEI STU  

3. Aktuálne otázky FEI STU  

4. Informácia o voľbe predsedu a podpredsedu ŠČ AS FEI STU  

5. Voľba členov pracovných komisií za ŠČ AS FEI STU  

6. Reakreditácia ŠP II. stupňa štúdia  

7. Schvaľovanie návrhu disciplinárnej komisie FEI STU  

8. Schvaľovanie návrhu na rozdelenie nerozdelenej dotácie na rok 2017  

9. Schvaľovanie návrhu Dodatku k Ďalším podmienkam prijímania na inžinierske štúdium na 
FEI STU  

10. Rôzne  

11. Záver  
 



K bodu 7 – Rôzne 

Prof. Uherek požiadal, Ing. Hanica o získanie aktuálnych emailových adries novozvolených senátorov 

ŠČ AS FEI STU, aby im bolo možné pozvať pozvánku. Ing. Hanic poznamenal, že už mu chýbajú iba dve 

emailové adresy. Podpredseda ŠČ AS FEI STU, Bc. Tomčo prítomných oboznámil s nadchádzajúcim 

kariérnym veľtrhom "Dni príležitostí", ktorý fakulta organizuje v spolupráci s organizáciou IAESTE   

K bodu 8 - Záver  

Na záver sa predseda senátu poďakoval prítomným za účasť. 

 

 

      prof. Ing. František Uherek, PhD.  

            predseda AS FEISTU , v. r. 

Zapísal: Bc. Holič 

 


